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To: ERI IEEEH @minvws.nl]
)From: 5.1.2e

Sent: Tue 3/24/2020 12:32:28 PM

Subject: RE: Marjolein CC email: Intern of uitgaand stuk betreffende 'over hetopkopen van een Duits bedrijf dat aan een

coronavaccin werkt door deAmerikaanse president Trump om een vaccin uitsluitend voor Amerikanen teverwerven (zaaknummer:

203301)

Received: Tue 3/24/2020 12:32:28 PM

Brief is om 12.06 door secretariaat afgedaan. Dus naam minister kom ik nu niet meer bij... hij staat bij jou

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 13:16

Aan:IEEEJEEM eminvws.nl>
Onderwerp: RE: Marjolein CC email: Intern of uitgaand stuk betreffende 'over het opkopen van een Duits bedrijf dat aan een

coronavaccin werkt door de Amerikaanse president Trump om een vaccin uitsluitend voor Amerikanen te verwerven

(zaaknummer: 203301)’

Ik ga hier nu naar kijken.
Kun je naam juiste minister invoeren even rechtstreeks aan secretariaat vragen?
Zal andere opmerking even in acht nemen bij lezing.

Groeten

van:IESE) IEEE ominvws i>

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 10:46

@minvws.nl>

5.1.2e ) < @minvws.nl>

Onderwerp: Marjolein CC email: Intern of uitgaand stuk betreffende 'over het opkopen van een Duits bedrijf dat aan een

coronavaccin werkt door de Amerikaanse president Trump om een vaccin uitsluitend voor Amerikanen te verwerven

(zaaknummer: 203301)’

Ik heb een set (corona) kamervraag beantwoording in de lijn gedaan. Ter info alvast ook per mail. Ik heb jou als MT lid

gekozen in de lijn. OK?

Twee zaken die ik ook in opmerkingen veld (meer of minder) heb gemaakt:

1. In lijn staat nu nog Bruins. Dit kan ik niet aanpassen. Ik weet ook niet of dit naar de Jong ofBER moet. Dat laat

ik aan jullie.

2. In mijn eerdere versie die ik met ezk heb afgestemd, heb ik wat meer schaarste economie argumentatie ingebracht

(bij veel vraag, en nog weinig aanbod zal prijs leidend zijn wie het als eerste krijgt). Ik voorzie namelijk dat de

prijs van nieuwe therapien en vaccins eerder bepaald zal worden doordat landen snel toegang willen kopen en dus

niet solidair met elkaar zijn, dan dat bedrijven nu perse excessieve prijzen zullen vragen. ..op advies van ezk

benoem ik dit niet... maar omdat ik niet kan inschatten in hoeverre wij nu ook al de wereldmarkt bijv. bij
hulpmiddelen afstruinen om toegang te kopen tot apparatuur en daar de prijs leidend laten zijn of we het willen

betalen, dan of andere landen het beter kunnen gebruiken, lijkt het me goed als je daar wel even naar kijkt... Ik

heb dat zicht nu niet...

Klik hier om naar de zaak te gaan

Met vriendelijke groet,

ECE


